

EST2025 The 32nd Ergonomics Society of Taiwan Annual Meeting and  
International Conference

## AUTHORIZATION LETTER

### 2025 年中華民國人因工程學會年會暨國際學術研討會 授權同意書

為推廣國科會優良成果，積極協助產業技術升級，提升我國科技水準，厚植國家經濟發展基礎，並促進產學合作的機會，茲同意無償授權國科會工程科技推廣中心將本人於

西元 2025 年 3 月 7 至 9 日，由中華民國人因工程學會與國立虎尾科技大學主辦會議名稱：2025 年中華民國人因工程學會年會暨國際學術研討會發表：

In order to promote the great achievements of National Science and Technology Council (NSTC), actively assist the upgrading of industrial technology, enhance the level of science and technology development, establish a solid foundation for national economic development, and promote opportunities for industry-academia collaboration, I hereby agree to authorize Engineering & Technology Promotion Center, NSTC to transfer my work present in EST2025 The 32st Ergonomics Society of Taiwan Annual Meeting and International Conference, held on March 7th to 9th, 2025, by Ergonomics Society of Taiwan and National Formosa University with free of charge.

- Oral Presentation / 口頭發表論文 (請選擇發表語言)  
 中文發表  English Session / 英文發表
- Poster Presentation / 海報論文展覽

相關之錄影檔、聲音檔、照片、投影片、論文摘要及全文內容，予以數位典藏並上網公開播放。本資料僅供國科會工程司產學媒合之目的使用。

The relevant files such as video, sound, photos, slides, abstracts and full text content will be digitally archived and publicly broadcast online. This information is only used for industry-academia matching purposes by the Engineering Division of National Science and Technology Council.

Printed Name / 立書同意人姓名：\_\_\_\_\_

Signature / 立書同意人簽名：\_\_\_\_\_

Date / 日期：\_\_\_\_\_